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Energetsko intenzivna industrija želi evrop 
ske pogoje poslovanja 
Čas branja: 1 min 

Več iz teme . 
0 Shrani 

10.05.2021 23:00 

Obveščaj me o novih člankih : Pričakujem, da bo energetsko intenzivna industrija dobila v Slove 

niji mesto, kot ga taki industriji daje evropski zeleni dogovor, je 
industrija dodaj 

povedal Tibor Šimonka, ki bo 28. maja prevzel mesto predsednika 
Slovenske železarne Gospodarske zbornice Slovenije. dodaj 

GZS Borut Hočevar dodaj 

Tibor Šimonka dodaj 

E nergetske preobrazbe ni mogoče izpeljati brez velikih vlaganj v raziskave in razvoj in v nove 
tehnologije. Veliko stvari se mora uresničiti, da bo do takšnih vlaganj prišlo, je povedal priho 
dnji predsednik GZS Tibor Šimonka. 

Več iz teme : 

industrija > Slovenske železarne > GZS > Tibor Šimonka > 
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Pričakujem, da bo v Sloveniji kot državi članici EU večje zavedanje, kakšen je 

pomen energetsko intenzivne industrije, pravi Šimonka, ki več kot dvajset let 

dela na različnih vodstvenih položajih v skupini SIJ . »V skladu z evropskim ze 

lenim dogovorom pomeni energetsko intenzivna industrija konkurenčno pred 

nost posamezne države članice in podlago za prehod v podnebno nevtralno kro 

žno gospodarstvo. Tudi Slovenija bo morala taki industriji zagotoviti podporo, 

ne nazadnje tudi zato, ker taka industrija ustvari pomemben delež BDP. Zlasti v 

nekaterih regijah pa daje močan pečat družbenemu standardu in razvoju 

regije.« 

Sodelovanje pri energetskem konceptu 

Na GZS so pred leti ustanovili strateški svet za energetski prehod in strateški 

svet za metalurgijo, lani pa še strateški svet za okolje. Ustanovili so jih, da v so 

delovanju s predstavniki različnih panog dobijo dobre osnove za pogovore z od 

ločevalci na vladi in drugimi deležniki. »Postali smo tudi partner državi pri naci 

onalnem energetskem in podnebnem načrtu. Žal nekoliko prepozno. Prizade 

vamo pa si, da bi bili partnerji pri pripravi celovitega energetskega koncepta 

Slovenije in pri pripravi vseh zakonodajnih okoljskih aktov, ki pestijo energet 

sko intenzivno industrijo,« nadaljuje Šimonka, sicer glavni podpredsednik sku 

pine SIJ. 

Povračila posrednih emisij 

Glede zmanjševanja ogljičnega odtisa se GZS v sodelovanju z naštetimi strate 

škimi sveti prizadeva za vzpostavitev konkurenčnih pogojev, kot so povračila 

posrednih emisij, razlaga prihodnji predsednik zbornice: »Naša konkurenca v 

EU ima to urejeno že več kot osem let. Toliko časa je tak zakonodajni okvir v EU 

omogočen, mi pa smo med zadnjimi, ki ga bomo implementirali.« 

Iz podnebnega sklada niso dobili nič 

Š imonka tudi spomni, da energetsko intenzivna industrija poleg energetike pri 

speva največ sredstev v podnebni sklad, iz katerega pa ni dobila nič: »V EU je to 

ustaljena praksa. To je samo ena od možnih oblik pomoči energetsko intenzivni 

industriji za prehod v ogljično nevtralno gospodarstvo.« Predvideno zmanjšanje 

ogljičnega odtisa je sicer dosegljivo, vendar »bo treba opraviti zelo boleče spre 

membe«. Brez državne pomoči jih industrija ne bo mogla uresničiti, pravi Ši 

monka in opozori: »Na evropskih in svetovnih trgih se ta industrija srečuje s 

konkurenco, ki takih obremenitev nima, ali pa jih ima občutno manj.« 
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